

NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON WEDNESDAY, NOVEMBER 27, 2013 AT 5:00 P.M.

AGENDA

1. Question Period
2. Awarding of contract to Cogeco for fiber optic internet
3. Deposit of the 2014, 2015 and 2016 Triennial role – application of the averaging measure
4. Authorization of adjudication for the financing of promissory notes in the amount of \$699,200 for loan by-laws 2380 and 2289
5. Resolution of concordance and short maturity date for the financing for loan by-laws 2380 and 2289
6. Adjournment of the meeting

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
City Clerk

VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE MERCREDI 27 NOVEMBRE 2013 À 17H

ORDRE DU JOUR

1. Période de questions
2. Octroi du contrat à Cogeco pour internet pour fibre optique
3. Dépôt du rôle triennal 2014, 2015 et 2016 – application de la mesure d'étalement
4. Autorisation d'adjudication pour le financement des billets au montant de 699 200 \$ pour les règlements d'emprunt 2380 et 2289
5. Résolution de concordance et court terme pour le financement des règlements d'emprunt 2380 et 2289
6. Ajournement de la séance

M^e Jonathan Shecter, LL.B.
Greffier